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P R O T O K Ó Ł Nr XLVI/18 

z obrad XLVI Sesji Rady Gminy Ostróda, 

 w kadencji 2014-2018 odbytej dnia 5 września 2018 r. o godz. 14
30

 

w sali 401 Urzędu Gminy Ostróda. 

Obrady XLVI Sesji Rady Gminy Ostróda rozpoczęły się o godz. 14
30

. 

Obradom przewodniczył Pan Janusz Sadowski – Przewodniczący Rady Gminy Ostróda. 

Po stwierdzeniu quorum 14 radnych na sali obrad (ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych, 

nieobecni: ( Jarosław Pawszyk) – prowadzący obrady Janusz Sadowski powitał obecnych w 

tym: Wójta Gminy Ostróda Bogusława Fijasa, Sekretarza Gminy Cezarego Wawrzyńskiego, 

Skarbnika Gminy Teresę Ołowską oraz radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Pan Janusz Sadowski poinformował, że sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy 

Ostróda na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  

(tj. Dz. U. z 2018 poz. 994 z późn. zm.). 

Wniosek o zwołanie sesji, stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady powołał na Sekretarza obrad Wiceprzewodniczącego Rady Tomasza 

Klimeckiego, który na powyższe wyraził zgodę.  

Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, który przedstawia się w 

następujący sposób: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ostróda na 2018 r. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej. 

4. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 

 

Wójt Gminy Ostróda poinformował, że konieczność zwołania sesji wynika z potrzeby 

wprowadzenia do budżetu Gminy grantu od samorządu województwa na siłownię zewnętrzną 

w Smykówku w wysokości 8.000zł. Ponadto, chcąc uzyskać zgodę na zjazd w m. Tyrowo od 

GDDKiA, należy drogę pozbawić kategorii drogi gminnej. 

Uwag nie zgłoszono. 

Ad. 2. 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ostróda na 2018 rok przedstawiła Skarbnik 

Gminy Pani Teresa Ołowska. 

Główne zmiany projektu uchwały wynikają z przyjęcia dotacji od Wojewody w kwocie 

14.440zł  jako środki dla organizacji pozarządowej na Środowiskowy Dom Samopomocy w 

Wygodzie oraz zmniejszenie środków z wynagrodzeń pracowników GOPS w kwocie 40 tys. z 
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przeznaczeniem na przebudowę byłego budynku gimnazjum na potrzeby GOPS ze 

wskazaniem na sieć komputerową. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Mieczysław Woźny zapytał, co wpłynęło na tak szybką decyzje w sprawie budowy 

siłowni w Smykówku. Radny przypomniał, że jeszcze trzy sesje temu składał zapytanie w 

sprawie braku odpowiedzi na złożony wniosek mieszkańców Smykówka w sprawie tejże 

budowy siłowni. Dalej Pan Woźny dodał, że wtedy też Pan Wójt wyjaśniał, że żadna gmina 

nie funduje placów zabaw a obecnie wpływają pieniądze i decyzja zostaje podjęta. 

Pan Bogusław Fijas wyjaśnił, że Marszałek Województwa ogłosił konkurs na granty sołeckie, 

gdzie każda gmina mogła złożyć jeden wniosek, co uczyniła składając wniosek na budowę 

siłowni zewnętrznej w sołectwie Smykówko. Na ten cel otrzymano kwotę 8 tys. pozostałe 

środki w kwocie 5 tys. pochodzą z funduszu sołeckiego. Wójt przypomniał, że w roku 2017 

siłownie taką wybudowano w sołectwie Klonowo. 

Pan Woźny wyjaśnił, że w momencie kiedy składał wniosek uzyskał informacje od 

pracownika urzędu zajmującego się projektami, że Smykówko nie może się załapać, 

ponieważ są złożone trzy oddzielne inne wnioski i nie można tego przełożyć na Smykówko. 

Wójt Gminy Ostróda twierdzi, że pytanie radnego jest idiotyczne i ciężko jest mu powiedzieć, 

co powiedział pracownik. 

Pan Woźny przypomniał, że na sesji pan Wójt powiedział, że nie jest przewidziana budowa 

żadnej siłowni w Smykówku. 

Przewodniczący Rady nadmienił, że informacja w sprawie przyznania środków dotarła do 

urzędu wczoraj i miesiąc temu nikt nie wiedział, że siłownia taka powstanie, dlatego też 

została zwołana sesja wczoraj o godz. 14.30. 

Pan Bogusław Fijas wyjaśnił, że składane są różne projekty jednak warto się pochwalić nimi 

dopiero wtedy, gdy do realizacji można podpisać umowę. Dodał, że projekty wymagają dużej 

pracy, nie zawsze są skuteczne lecz w momencie kiedy są skuteczne należy je wprowadzić do 

budżetu, o co w dniu dzisiejszym Pan Wójt wnioskuje. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Janusz Sadowski złożył wniosek o nie czytanie podstaw prawnych w przygotowanych 

projektach uchwał. Rada jednogłośnie przyjęła zgłoszony wniosek. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Na ustawowy skład rady liczący 15 radnych, aktualnie obecnych na sesji było 14 radnych, 

głosowało 14 radnych. 

-„za” podjęciem uchwały oddano – 14 głosów, 

-„przeciw” - 0 głosy, 
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-„wstrzymujących się” – 0 głosów. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zgodnie z przedłożonym projektem. 

Uchwała  Nr  XLVI/372/2018 Rady Gminy Ostróda z dnia 5 września 2018 r. w sprawie 

zmian budżetu Gminy Ostróda na 2018 r.  – stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 

 

Ad. 3. 

Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Na ustawowy skład rady liczący 15 radnych, aktualnie obecnych na sesji było 14 radnych, 

głosowało 14 radnych. 

-„za” podjęciem uchwały oddano – 14 głosów, 

-„przeciw” - 0 głosy, 

-„wstrzymujących się” – 0 głosów. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zgodnie z przedłożonym projektem. 

Uchwała  Nr  XLVI/373/2018 Rady Gminy Ostróda z dnia 5 września 2018 r. w sprawie 

pozbawienia kategorii drogi gminnej – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

W wyniku wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady XLVI Sesji 

Rady Gminy Ostróda o godzinie 14
45

. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Zaprotokołowała:   Sekretarz obrad:  Przewodniczący Rady 

Agnieszka Jakubowska                      Tomasz Klimecki      Janusz Sadowski 


